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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes med tillägg under § 6 Övriga frågor
Protokollet justeras av ordföranden och vice ordföranden
tisdagen den 15 oktober.
Protokollet från rådets sammanträde den 16 september 2024
anmäldes och lades till handlingarna.

§ 2 Besök Farstapolisen
Peter Aasa och Mikael Sundberg berättar om den
samverkansöverenskommelse som finns med
stadsdelsförvaltningen. Vidare informeras rådet om statistik
gällande bedrägerier riktade mot äldre. I jämförelse med
2022/2023 ses i Farsta stadsdelsområde för år 2023/2024 färre
antal bedrägerier riktade mot äldre. De vanligaste
tillvägagångssätten är telefonsamtal med efterföljande hembesök,
via e-post eller att bedragaren läser av kod vid kontantuttag i
bankomat för att därefter stjäla bankkortet. Dialog förs med rådet
om trygghet, tillvägagångssätt vid bedrägerier, tillgänglighet och
kontaktvägar till polismyndigheten.

Det är oerhört viktigt att anmäla bedrägeriförsök till
polismyndigheten. Anmälan sker via telefon eller via
polismyndighetens webbsida. Det är också möjligt att lämna tips
via webben på ett elektroniskt formulär Tipsa polisen via webben
I Polismyndigheten

Via Start I Polismyndigheten (polisen.se) kan uppgifter hittas om
vilken polisstation som har öppen reception för till exempel
anmälan av brott. Beslut finns om att öppna reception i Farsta
polisstation.

Rådet tackar Peter och Mikael så mycket för besöket.

§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 24 oktober
2024
Ärende nr 2: Ordna en vak för vinterbad vid Farstastrandsbadet

Justerarnas signaturer
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Anmälan av medborgarförslag, för nämndens
ställningstagande om beredning
FAR 2024/697
Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut.

Ärende nr 3: Anlägg en naturpool på Gubbängsfältet
Anmälan av medborgarförslag, för nämndens ställningstagande
om beredning
FAR 2024/725
Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut.

Ärende nr 4: Majroskogens och Fagersjöskogens utegym
Svar på medborgarförslag
FAR 2024/302
Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut.

Ärende nr 6: Medborgarundersökningen 2024
FAR 2024/652
Rådet konstaterar att svarsfrekvensen är låg och att alla
ålderskategorier inte är representerade utan att det är flest äldre
som svarat vilket kan ha en inverkan på svaren. Jämfört med
föregående år är det dock fler svarande något rådet ser positivt på
och hoppas att medborgardialogerna genom det kan börja få en
avsedd effekt.

Ärende nr 9: Ökat informationsutbyte mellan myndigheter.
Behov och föreslagna förändringar (SOU 2024:63)
Svar på remiss från kommunstyrelsen
FAR 2024/704
Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut.

Ärende nr 10: En översyn av 23 kap. brottsbalken (SOU 2024:55)
Svar på remiss från kommunstyrelsen
FAR 2024/785
Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut.

Ärenden nr 11: Klimathandlingsplan 2024-2030
Svar på remiss från kommunstyrelsen

Justerarnas signaturer
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FAR 2024/551
Rådet konstaterar att handlingsplanen är väldigt ambitiös. I
planen betonas behovet av att utbilda personal för att nå målen.
Rådet anser det vara ett ambitiöst mål men att det saknas kontroll
under processens gång och framför allt pengar för att kunna
genomföra utbildningsplanerna. Därtill anser rådet också att det
finns ett antal frågeställningar som inte är besvarade.

Ärende nr 12: Strategi för Stockholms utomhusbelysning
Svar på remiss från kommunstyrelsen
FAR 2024/562
Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut.
Rådet finner att det finns ett motsatsförhållande mellan hänsyn
till djur och behov av upplysning av parkvägar. Rådet konstaterar
att gångstigar behöver vara väl belysta för att öka trygghet i
nyttjandet av park- och gångvägar.

§ 4 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

För närvarande är Fredrik Karlsson (avdelningschef för hr och
ekonomi) tillförordnad stadsdelsdirektör i Farsta
stadsdelsförvaltning. Tidigare stadsdelsdirektör Gunilla Ekstrand
är numera stadsdelsdirektör i Hässelby-Vällingby.

Avdelningschef för äldreomsorg kommer att ha en genomgång av
budget med rådet på sammanträdet i november.

Resultatet på Socialstyrelsens undersökning Vad tycker de äldre
om äldreomsorgen har nyligen presenterats. Samtliga av de
svarande på Postiljonen vård- och omsorgsboende är mycket
nöjda med sitt boende.

Den nya chefsstrukturen medför att det blir ett färre antal
medarbetare per chef. För närvarande pågår rekryteringar till
enhetschefstjänster.

Justerarnas signaturer
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Dialogmöte
Förvaltningen hör av sig om förslag på datum och tid till
ordförande och vice ordförande.

Emanuel Wildung Schelin, IT-samordnare besökte rådet på
dagens sammanträde för att inventera vilka behov som föreligger
vad gäller kunskapspåfyllnad och information om läsplattans
funktioner. Samtliga i rådet mej !ar rådets ordförande med
frågeställningar som sammanställs och skickas till IT
samordnare. Genomgång med repetition av läsplattans funktioner
kommer därefter att planeras in och erbjudas rådet.

§ 5 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

Det planerade mötet med stadsdelsnämnden den 24 oktober är
inställt.
Den 11 november presenterar Jonas Wilhelmsson budget för
rådet.
Besök under våren 2025 planeras av rådet på sammanträdet i
januari 2025.

§ 6 Övriga frågor

Nämndärenden som rådet behandlar på pensionärsrådets
sammanträde
Rådet och förvaltningen för dialog om
ärendehanteringsprocessen. För rådet är det viktigt att tid finns
till inläsning av de ärenden som ska behandlas på rådets
sammanträde.

Samarbetsgrupp- Ett förebyggande arbete för äldre i Farsta
Alexandra och Wåge har medverkat i samarbetsmötet
tillsammans med representanter för frivilligorganisationer och
förvaltningen. Under mötet fördes dialog om bland annat

Justerarnas signaturer
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aktuellt i verksamheterna, förslag på gemensamma aktiviteter,
ofrivillig ensamhet, digital inkludering och lokalfrågan.

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.

Justerarnas signaturer


